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Algemene raadsadviescommissie 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Conceptverslag van de vergadering de dato 23 april 2018 
 
Aanwezig  
Voorzitter: J.J. Schrijen 
Griffier:  J.W.L. Pluijmen 
Leden: N. Dauven(AB), W. Weerts(AB), C. Vankan(AB)(tevens demissionair wethouder), B. Hardij(AB), H. Cobben(AB), M. Knubben(CDA), M. Verheggen-

Penders(CDA), C. Bisschops(CDA), J. Blom(CDA), J. Kleijnen(VSP), G. Silverentand-Nelissen(VSP), R. Meijers(PGP)(tevens demissionair wethouder), 
C. Fulmer-Bouwens(PGP), H. Baaij(PGP), B. Rooding-Eurlings(VVD) en N. Gilissen(VVD) 

College:  demissionair wethouder B. Dauven, demissionair wethouder J. Vermeer en algemeen directeur/gemeentesecretaris L.T.J.M. Bongarts 
Directie: D. Renkens en B. Mennens 
Ambtenaren: W. Hendriks (aanwezig t/m behandeling agendapunt 8)  
 
Afwezig:  L. Wagemans(VSP) 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid  
De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de aanwezigen van harte welkom en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht.  

2. Spreekrecht burgers:  Voor het spreekrecht is één aanmelding ontvangen. 
 

2.a De heer Maurice Diederen namens 
ondernemers Valkenburg Centrum inzake 
bloemenplan.  

Inbreng lid M. Knubben. 

De voorzitter deelt mee dat het verzoek van lid M. Knubben voor het eerder behandelen onderwerp van 

spreekrecht wordt meegenomen bij agendapunt 3. 

De voorzitter dankt de heer Diederen voor zijn inbreng. 

3. Vaststelling van de agenda / aanmelden 
punten voor de rondvraag 

De voorzitter stelt voor de agenda als volgt te wijzigen: 

 als agendapunt 8 te behandelen: voorstel college betreffende vaststellen BP verblijfslocatie Strucht 48 

 als agendapunt 9 toe te voegen en te behandelen: voorstel college betreffende uitvoering bloemenplan 

centrum 

 als agendapunt 10 te behandelen: voorstel college betreffende actualiseren GR leerplicht RMC 

 als agendapunt 11 te behandelen: voorstel college betreffende aanpassen leges evenementen, markten, 

optochten en VOG 
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 als agendapunt 12 te behandelen: voorstel college betreffende bijzonder kunstwerk Kuurpark 

 als agendapunt 13 te behandelen: voorstel college betreffende financiering vernieuwde kerstparade 

 als agendapunt 14 te behandelen: voorstel college betreffende advies aanwijzing lokale publieke media-

instelling 

 als agendapunt 15 te behandelen: voorstel college betreffende financiering plan van aanpak project 

Brandveilig Valkenburg 

 als bespreekpunt 16.l aan de agenda toe te voegen: raadsinformatiebulletin (15) Mountainbike Ontwikkeling 

Zuid-Limburg 

 als bespreekpunt 16.m aan de agenda toe te voegen: raadsinformatiebulletin (16) beveiliging en EHBO tijdens 

de Kerstparades 2018 en 2019. 

De commissie stemt in met dit voorstel, de agenda wordt overeenkomstig vastgesteld. 

 

De fracties PGP en VVD hebben vragen voor de rondvraag ingediend. 

4. Vaststellen van het verslag van de 
commissie Sociaal Domein de dato 29 
januari 2018 

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen. 

Het verslag wordt vastgesteld. 

5. Vaststellen van het verslag van de 
commissie Stedelijke Ontwikkeling en 
Beheer de dato 30 januari 2018 

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen. 

Het verslag wordt vastgesteld. 

6. Vaststellen van het verslag van de 
commissie Economie Financiën Toerisme 
en Recreatie de dato 31 januari 2018 

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen. 
Het verslag wordt vastgesteld. 

7. Vaststellen van het verslag van de 
commissie Algemeen Bestuurlijke 
Aangelegenheden de dato 5 februari 2018 

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen. 

Het verslag wordt vastgesteld. 

8. Voorstel college betreffende vaststellen 

BP verblijfsrecreatie Strucht 48 (inclusief 

de ingediende zienswijzen) 

Inbreng eerste termijn leden W. Weerts, J. Kleijnen, B. Rooding-Eurlings, H. Baaij en J. Blom. 

 

Beantwoording demissionair wethouder Vankan inzake: planschadeovereenkomst, risicoparagraaf, 

exploitatieovereenkomst/anterieure overeenkomst/onderbouwing, kamperen bij de boer/recreatie woning, 

vakantieappartementen, uitbreiding agrarisch bedrijf, parkeerplaatsen, stilliggen project/externe onderzoeken, 

verkeersveiligheid/ingang blijft gehandhaafd, aanleg voetpad/bestemmingsplannen/privaatrechtelijke 

overeenkomst. 

Toezeggingen demissionair wethouder Vankan: 

 Het college dringt erop aan dat de exploitant ervoor zorgt dat de mensen/vakantiegangers op de 

parkeerplaatsen parkeren, maar het is niet verboden als mensen dat niet doen. 

 Het woordje ‘als’ wordt uit de raadsnota verwijderd. 

Reactie lid J. Kleijnen. 

 

Inbreng tweede termijn lid W. Weerts. 

Beantwoording demissionair wethouder Vankan inzake: haag/landschapsinpassingsplan, voetpad/privaatrechte-
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lijke overeenkomst, onderbouwing voor het niet opstellen exploitatieovereenkomst. 

 

Toezeggingen demissionair wethouder Vankan: 

 Als de haag geen onderdeel uitmaakt van het landschapsinpassingsplan neemt het college de suggestie van lid 

W. Weerts mee om daar een instandhoudingsovereenkomst over op te stellen. 

 De privaatrechtelijke overeenkomst wordt bij de griffie ter inzage gelegd. 

De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (geen hamerstuk). 

 

9. Voorstel college betreffende uitvoering 
bloemenplan centrum 

Inbreng eerste termijn leden M. Knubben, C. Fulmer-Bouwens, N. Gilissen, G. Silverentand-Nelissen en N. Dauven. 

 

Beantwoording demissionair wethouder Vermeer inzake: behandeling raadsnota 19 februari 2018/restrictie niet 

vooruitlopen op het uitstallingenbeleid, doel bloemenplan/voorschot uitstallingenbeleid/succes winkelcentrum/ 

wegnemen hindernissen, uitstallingenbeleid, centrum vakkundig aankleden met bloemen/financiële bijdrage 

ondernemers/uitstallingenbeleid/bijdrage inspreker, Irmengard Passage/hele winkelcentrum, afspraak sponsoring 

5 jaar, rechtspersoon/opgerichte stichting, financiële ruimte in budget Centrumplan/openstaande vorderingen en 

onvoorziene kosten. 

 

Toezeggingen demissionair wethouder Vermeer: 

 De afspraken betreffende de sponsoring worden op papier gezet. Zodra dit is goedgekeurd wordt de raad 

hiervan in kennis gesteld. 

 

Aanvullende beantwoording burgemeester Schrijen inzake: raadsbesluit 19 februari jl./afwijken verdeling 

financiële middelen en het kader van de raad. 

Reactie leden: W. Weerts, C. Fulmer-Bouwens, G. Silverentand-Nelissen en M. Knubben. 

 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 

De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (geen hamerstuk). 

 

10. Voorstel college betreffende actualiseren 
GR leerplicht RMC 

Inbreng eerste termijn leden J. Kleijnen en M. Knubben. 

 

Beantwoording demissionair wethouder Dauven inzake: dualisering/kaderstelling raad/uitvoering college/ 

meerjarenbegroting, centrumgemeente regeling/lichte GR en gevolgen eventueel afwijkend besluit andere raden.  

Reactie lid J. Kleijnen. 

 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 

 

De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk). 

11. Voorstel college betreffende aanpassing 
leges evenementen, markten, optochten 
en VOG 

Inbreng eerste termijn leden W. Weerts, G. Silverentand-Nelissen, B. Rooding-Eurlings en H. Baaij. 

De voorzitter vraagt lid B. Rooding-Eurlings haar tekstuele opmerkingen kenbaar te maken bij de griffier, zodat 
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de raadsnota kan worden aangepast. 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 

De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk). 

 

Rond 20.04 uur schorst de voorzitter de vergadering. 

Rond 20.21 uur heropent de voorzitter de vergadering. 

12. Voorstel college betreffende bijzonder 
kunstwerk Kuurpark 

De heer L. Bongarts verzorgt een presentatie. (bij agenda onderdeel toegevoegd) 

 

Inbreng eerste termijn leden M. Knubben, H. Baaij, N. Gilissen, G. Silverentand-Nelissen en N. Dauven. 

 

Beantwoording demissionair wethouder Vermeer inzake: duur project/einddoel, meerwaarde kunstwerk/ 

aantrekkingskracht kunstenaars ter vervolmaking beeldentuin, combinatie met Bonnefantenmuseum en St. 

Gerlach, Openluchttheater/Museum Land van Valkenburg, kwaliteitsbijdrage investering/versnelling richting doel, 

geoormerkte middelen/kunst in de openbare ruimte/provinciale steun/steun Bonnefantenmuseum/steun door 

naam kunstenaar, beschikbaar bedrag ad € 125.000,00/€ 58.000,00 na realisatie kunstwerk, incidentele 

sponsoren/permanente sponsoren, geschiktheid gekozen moment, uiteindelijke doel/realiseren kwaliteitsslag, 

functies park/inpakken kunstwerken tijdens evenementen, betrokken kunstenaars/belang stappen zetten/ 

benutten geboden kans, aanvullen budget in toekomst, aantrekkingskracht bestaande kunstwerken/beeldentuin 

en zichtbaarheid kunstwerken tijdens evenementen. 

 

Toezeggingen demissionair wethouder Vermeer: 

 De mogelijkheid om de kunstwerken tijdens evenementen zichtbaar te laten moet bekeken worden. Hierbij 

dient het soort evenement in ogenschouw genomen worden. 

Reactie leden W. Weerts, G. Silverentand-Nelissen, C. Fulmer-Bouwens en J. Kleijnen. 

 

Inbreng tweede termijn leden W. Weerts en J. Kleijnen. 

 

Aanvullende beantwoording burgemeester inzake: omvang echte beeldentuin, kosten kunstwerk, voltooiing 

beeldentuin, betrokkenheid kunstenaar, voorbeeld beelden in Maastricht en benutten geboden kans. 

 

Beantwoording demissionair wethouder Vermeer inzake: financiële afspraken met 3 sponsoren, uiteindelijke 

omvang beeldentuin en belang voor initiatiefnemers Catacomben. 

 

Reactie leden C. Fulmer-Bouwens en H. Baaij. 

 

De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (geen hamerstuk). 

13. Voorstel college betreffende financiering 
vernieuwde kerstparade 

Inbreng eerste termijn leden N. Dauven, G. Silverentand-Nelissen, M. Knubben en H. Baaij  

 

Beantwoording demissionair wethouder Vermeer inzake: aflossing door ondernemers/uiteindelijke afbetaling na 

verstrijken afgesproken termijnen/gemeentelijke voorfinanciering, toekomst parade/dansschool, evaluatie 
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onderdeel kerstpara/totale evaluatie en precedentwerking/economisch belang/overheidssteun. 

 

Toezeggingen demissionair wethouder Vermeer: 

 De verkoop van de dansschool betekent niet dat alle kinderen stoppen met dansen. Als dit wel problemen 

oplevert, dient er naar oplossingen gezocht te worden. 

 De evaluatie over het totaal van Kerststad Valkenburg is in voorbereiding. De kerstparade maakt hier 

onderdeel van uit. De wethouder weet niet of hij binnen 2 weken de beschikking heeft over de menskracht 

om onderzoek te doen naar het onderdeel kerstparade. Hij zal het proberen, meer kan hij niet beloven. 

 Er mag geen sprake zijn van overheidssteun. Ten aanzien van de kwijtschelding aan de stichting zegt de 

wethouder toe uit te zoeken of de aflossing en rente een probleem veroorzaakt. 

 De wethouder heeft zojuist vernomen dat de totale evaluatie in afronding is. De evaluatie moet echter nog in 

het college komen; de raad wordt via de griffie geïnformeerd als  deze beschikbaar is.   

 

Reactie lid W. Weerts. 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 

De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk). 

 

De voorzitter merkt op dat de agendapunten 14 en 15 onder de portefeuille van de burgemeester vallen.  

 Na het polsen van de drie ervaren oud – commissievoorzitters in de raad stemt lid W. Weerts in met het verzoek 

om bij de agendapunten 14 en 15 de rol van voorzitter op zich te nemen.  

14. Voorstel college betreffende advies 
aanwijzing lokale publieke media-
instelling 

Inbreng eerste termijn leden N. Dauven en J. Kleijnen. 

 

Reactie lid M. Knubben. 

Beantwoording burgemeester Schrijen inzake: koepelstichting/mediawet/levensbeschouwelijke stromingen/ 

advies aan commissariaat van de media, programmering/programmaraad/statuten/hoofstukindeling op 

nieuwssite, belang van TV Valkenburg/functie in de binding in de samenleving en SLOV/advies naar commissariaat 

van de media/gunning.  

 

Toezeggingen burgemeester Schrijen: 

 Met TV Valkenburg is afgesproken eens per half jaar te kijken naar de tevredenheid over de programmering 

en de hoofdstukindeling op de nieuwssite. 

 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 

 

De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk). 

 

15. Voorstel college betreffende financiering 
plan van aanpak project Brandveilig 
Valkenburg 

Inbreng eerste termijn leden M. Knubben, H. Baaij, B. Rooding-Eurlings, J. Kleijnen en N. Dauven. 

 

Beantwoording burgemeester Schrijen inzake: gekozen tijdstip, constructies gebouwen/wanden 
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zolderverdiepingen, vergunningen/voorschriften/resultaten en gevolgen inventarisaties/gesprekken met 

eigenaren panden, structurele maatregelen door eigenaren/update in commissie ABA, gewijzigde regelgeving/ 

gemeentelijke verantwoording/verzoek brandweer en inzet ladderwagen. 

 

Toezeggingen burgemeester Schrijen: 

 De commissie ABA zal met enige regelmaat een update ontvangen over de voortgang. 

 De brandweer wordt uitgenodigd om in de commissie ABA te discussiëren over hun mogelijkheden. 

Reactie leden J. Kleijnen, B. Rooding-Eurlings en N. Dauven. 

 

Inbreng tweede termijn leden J. Kleijnen en M. Knubben. 

 

Beantwoording burgemeester Schrijen inzake: pandeigenaren, garanderen veiligheid/relatieve onveiligheid/ 

belang starten project en vervolgtraject. 

 

Toezeggingen burgemeester Schrijen: 

 Op het moment dat wordt geconstateerd dat er maatregelen genomen moeten worden, krijgen de 

pandeigenaren een redelijke termijn om de maatregelen te treffen. De gemeente zal aansluitend controleren 

of de maatregelen getroffen zijn. Is dat niet het geval, dan wordt er tot sluiting overgegaan.  

 Het vervolgtraject wordt toegezegd. De commissie ABA wordt hiervan op de hoogte gehouden.  

De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk). 

16. Bespreekpunten:  

16.a Kredietbank: mondelinge toelichting door 
demissionair wethouder B. Dauven 

Demissionair wethouder B. Dauven geeft een toelichting. 
 
Toezegging demissionair wethouder B. Dauven: 

 De kredietbank heeft aangegeven naar 2% te willen. Vandaag is gevraagd naar de laatste stand van zaken, 
maar deze vraag is nog niet beantwoord. Zodra het antwoord binnen is wordt de raad hier via de griffie over 
geïnformeerd. 

 Als de kredietbank besluit niet naar 2% te gaan, dient in de begroting naar mogelijkheden gezocht te worden 
zodat de gemeente de komende jaren een percentage van 2% kan hanteren.  

16.b Integraal huisvestingsplan: mondelinge 
toelichting door demissionair wethouder 
B. Dauven 

Demissionair wethouder B. Dauven geeft een toelichting. 
 
Toezeggingen demissionair wethouder B. Dauven: 

 In eerste instantie was afgesproken om het integraal huisvestingsplan in de commissiecyclus van april te 
behandelen en dat in juni of juli een voorstel aan de raad zou worden voorgelegd.  

 Het college wil een en ander graag uitstellen tot december, dit is gebaseerd op een verzoek van de 
schoolbesturen en de kind-partners. Dit heeft te maken met de mogelijkheid voor een integraal kind-centrum 
in Berg en Terblijt. De school daar is afgeschreven en voor wat betreft de invulling van het kind-centrum 
moet er een onderzoek plaatsvinden. Naar verwachting zullen de leerlingstromen iets veranderen. Het is 
belangrijk even af te wachten hoe de leerlingstromen zich ontwikkelen alvorens er gelden worden 
uitgegeven. 
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 Naar verwachting komt het verzoek van Stichting kom Leren voor een onderzoek naar een kind centrum deze 
week of anders volgende week binnen. 

 Tevens wordt gekeken hoeveel geld er voor een nieuwe school beschikbaar wordt gesteld. In de huidige 
verordening zijn de bedragen voor renovatie te laag.  

16.c Raadsinformatiebulletin (06) Onderzoek 
zwemdiploma lage inkomens 

Demissionair wethouder B. Dauven geeft een korte toelichting. 
 
Toezeggingen demissionair wethouder B. Dauven: 

 Tijdens een bijeenkomst bij de provincie is de oproep gedaan om te kijken of het mogelijk is om in het 
Sportfonds het bedrag te verhogen zodat de kinderen het A diploma kunnen halen en daarnaast een andere 
sport kunnen beoefenen. De provincie heeft nog niet gereageerd op deze oproep. Zodra de reactie binnen is 
wordt de raad daarover geïnformeerd. 

Inbreng lid J. Kleijnen. 

16.d Raadsinformatiebulletin (07) Stand van 

zaken onderzoek Polfermolen 

Er worden geen aanvullende vragen gesteld. 

16.e Raadsinformatiebulletin (08)Wijziging 
beleid en uitvoering beschermd wonen en 
maatschappelijke opvang 

Er worden geen aanvullende vragen gesteld. 

16.f Raadsinformatiebulletin (09) Aanbesteding 
beheer en onderhoud openbare verlichting 

Er worden geen aanvullende vragen gesteld. 

16.g Raadsinformatiebulletin (10) WOZL 
Benchmark 

Inbreng lid J. Kleijnen. 
 
Beantwoording demissionair wethouder B. Dauven inzake: agendering bespreekpunt sociale werkvoorziening, 
sterfhuisconstructie/veranderingen, draadbomen/complex proces en deal met Multi-Fix. 
 
Toezegging demissionair wethouder B. Dauven: 

 Er wordt voorgesteld de sociale werkvoorziening als bespreekpunt te agenderen voor de commissie SD. 

16.h Raadsinformatiebulletin (11) Besluit 
ouderenwinkel Dr. Ariënsstraat Broekhem 
Noord 

Inbreng leden G. Silverentand-Nelissen en H. Baaij. 
 
Beantwoording demissionair wethouder J. Vermeer inzake: beëindigen detailhandel/oproep handhaven 
detailhandel, portefeuillehouders overleg Heuvellandgemeenten en Maastricht/getoonde begrip/ambtelijk 
onderzoek en afspraken binnen het POL. 
 
Toezeggingen demissionair wethouder J. Vermeer: 

 Er wordt ambtelijk uitgezocht binnen welk juridisch kader er een constructie gevonden kan worden zodat de 
activiteiten eventueel kunnen worden voorgezet, maar dit mag niet betekenen dat daarmee alle afspraken 
binnen het POL tenietgedaan worden. 

 Op met moment dat het college daar groen licht voor krijgt, wordt de raad daarvan op de hoogte gebracht. 

16.i Raadsinformatiebulletin (12) 
Actieprogramma Buitengoed Geul en Maas 
2018 

Inbreng lid M. Knubben. 
 
Beantwoording demissionair wethouder C. Vankan inzake: geplande datum/definitieve uitnodiging, naamgeving 
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kastelenpark tussen Walramplein en Schin op Geul, gesprekken met verenigingen,  
 
Toezeggingen demissionair wethouder C. Vankan inzake: 

 De definitieve uitnodiging voor de bijeenkomst op 21 juni a.s. volgt nog. Tijdens deze bijeenkomst wordt de 
raad nader geïnformeerd over de plannen. 

 De vraag of het mogelijk is de raad eerder te informeren wordt meegenomen. 

16.j. Raadsinformatiebulletin (13) Uitkomst 
bodemonderzoek Villa Via Nova en 
vervolgprocedure 

Inbreng leden W. Weerts en M. Knubben. 
 
Beantwoording demissionair wethouder C. Vankan inzake: voorstel aan de raad/inzet reserve, omvang 
marge/vervuiling/steekproeven/afgraven hele gebied/resultaten steekproeven/afvoeren grond/worst case 
scenario, financiële bijdrage provincie/overeenkomst met 3W en gemeentelijke verplichting/ 
 
Toezeggingen demissionair wethouder C. Vankan inzake:  

 Bij de behandeling van de jaarrekening wordt een voorstel aan de raad voorgelegd om een voorziening te 
vormen waarmee de kosten kunnen worden afgedekt.  

16.k Raadsinformatiebulletin (14) Resultaten 
inzamelen huishoudelijk afval 2017 

Inbreng leden J. Kleijnen en W. Weerts. 
 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen inzake: handhaving/inspectie gedumpte afvalzakken en bewustwording 
inwoners. 
 
Beantwoording demissionair wethouder R. Meijers inzake: verschil tussen zwerfafval en dumpingen/ 
bewustwording inwoners,  monitoring/capaciteit handhaving, gebruik plastic flesjes/dumpingen in oceanen, 
afvalbakken in buitengebied, dumpafval op privéterrein tegenover Goudsberg,  
 
Toezeggingen demissionair wethouder R. Meijers: 

 In de loop van 2018 wordt bekend of er sprake is van een toename van zwerfafval en dumpingen. 

 Er wordt onderzocht of het dumpafval op het privéterrein tegenover Goudsberg is opgeruimd. 

16.l Raadsinformatiebulletin (15) Mountainbike 
Ontwikkeling Zuid-Limburg  

Inbreng lid M. Knubben. 
 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen inzake: intentie scheiden mountainbikeroutes van andere recreanten. 

16.m Raadsinformatiebulletin (16) beveiliging 
en EHBO tijdens de Kerstparades 2018 en 
2019  

Er worden geen aanvullende vragen gesteld. 

17. Gewestelijke aangelegenheden De burgemeester merkt op dat er geen zaken te melden zijn. Vanwege de collegevorming in de gemeenten en 
omdat de posten opnieuw bemenst moeten worden liggen de zaken op dit moment stil. 
 
 

18. Rondvraag De fracties PGP en VVD hebben vragen voor de rondvraag ingediend (zie bijlage). 
 

19. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 22.47 uur de vergadering. Hij dankt de aanwezigen voor 
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hun inbreng. 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie ABA van 22 mei 2018. 

 

 

 

J.J. Schrijen,             J.W.L. Pluijmen, 

voorzitter             griffier 

 

 


